
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 18. maj 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 885
Ministeren bedes ud fra nuværende viden om igangværende dyrkningssæson
redegøre for:
1) hvor mange hektar randzoner, der er blevet fjernet som følge af L 59 indtil
nu,
2) hvor mange ekstra tons kvælstof, der vil blive udledt som følge af L 59 i
2016,
3) hvor mange hektar frivillige randzoner, der aktivt er udlagt efter fødevare-
og landbrugspakken i 2016, og om det svarer til det, som man forventede, da
man vedtog fødevare- og landbrugspakken,
4) hvor mange tons ekstra kvælstof danske landmænd har tildelt deres mar-
ker som følge af L 68, og hvordan dette svarer det til regeringens forventnin-
ger.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Simon Kollerup (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Simon.Kollerup@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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